
Protokoll (6/2024) från styrelsemöte i BRF Vi den 12 november, 2024 

Närvarande: Hans Norrgren (ordf.), Karin von Wachenfeldt, Anders Jägryd, samt 

Håkan Joelsson 

§ 1  Förklarade ordföranden mötet öppnat. 

§ 2  Godkändes dagordningen. 

§ 3  Valdes Hans Norrgren och Karin von Wachenfeldt att justera protokollet.  

§ 4  Godkändes föregående mötesprotokoll. 

§ 5  Noterades att kassabehållningen uppgick till 751 969 kr.  

§ 6 Beslutades att spolning av stuprör vid norra kökstrappan ska beställas. 

Beslutades att ta in offert på skärmtak med smideskonsoler för trappan till 

hobbyrummet. 

Noterades att inga observationer av skadedjur inkommit, men spår av gångar 

vid soprummet kan skönjas. Bestämdes att ny konsultation med Anticimex ska 

göras för ev. åtgärd. 

Beslutades att godkänna föreslagna rivningar i lokal 1-2, med förbehåll att 

riktlinjer i inkommen byggnadsteknisk utredning följes (se bilaga). 

Uppmärksammades inbjudan till traditionell ljuständning på gården söndagen 

1:e december kl. 17:00. 

§ 7 Noterades att en förfrågan inkommit från Tity Kefley om omprövning av beslut 

gällande trapphiss. Styrelsen kommer att svara, enligt önskemål till den 

kommunala handläggaren, att beslutet togs på föreningsstämman och att 

styrelsen inte har mandat att ändra stämmobeslut. 

§ 8  Beslutades att nästa styrelsemöte blir den 21 januari 2025 kl. 19:00.  

§ 9 Avslutades mötet. 

 

 

________________________ 

Håkan Joelsson (sekr.) 

 

 

________________________  ________________________ 

Hans Norrgren   Karin von Wachenfeldt 


